

the maintenance of the Marine Hospital at Quebec, and in reply beg to inform you that the secretary of the hospital on being written to, states that the Quebec Government since the year 1884 reduced all grants for charities to the extent of ten per cent for each year, but that he has reason to believe that the grant to the Marine Hospital will be placed at its former rate, viz., \$2,667 at the next meeting of the Local Parliament.

The Auditor General.

Yours truly,

WM. SMITH, D.M.M.

AUDIT OFFICE, OTTAWA, April 19, 1886.

SIR,—I have the honor to acknowledge the receipt of your letter of the 16th inst., explaining the reduction in the grant of the Quebec Government towards maintenance of the Marine Hospital, Quebec, and stating that you expect it will be increased to its former rate, \$2,667, at the next meeting of the Local Parliament.

I would be glad to know why this grant was reduced from \$4,000, which I understand it was previous to 1875.

I learn from your report for fiscal year ended 30th June, 1885, that the number of days of patients in hospital were as follows:—Seamen, 7,778; emigrants, 1,823; residents, 7,434; and that the expenditure was in the neighborhood of \$20,000. According to these figures the grant, even if increased to its original amount, would not be one-half of the due proportion of the Local Government towards the cost of maintaining the hospital.

The Dep. Min. Marine.

Yours truly,

J. L. McDougall, A.G.

MARINE DEPT., OTTAWA, April 20, 1886.

SIR,—I have to acknowledge receipt of your letter of the 19th instant, inquiring why the grant made by the Government of Quebec to the Marine Hospital was reduced from \$4,000; and in reply, I beg to enclose for your information, copy of letter received from the Under Secretary of State, on 5th February, 1884, enclosing copy of despatch from the Lieut.-Governor of Quebec, on the subject of the reduction of the grant.

The Auditor General.

Yours truly,

WM. SMITH, D.M.M.

HÔTEL DU GOUVERNEMENT, QUÉBEC, 1er février 1884.

MONSIEUR,—En réponse à votre dépêche du 26 décembre dernier, j'ai l'honneur de vous informer que, d'après les renseignements obtenus au bureau du secrétaire de la province, le nombre des malades résidents admis à l'hôpital de marine de Québec a toujours été en diminuant depuis 1867, ainsi que le constate l'état ci-inclus, ce nombre ayant diminué de plus de moitié, tandis que l'octroi de \$4,000 accordé par la Législature de Québec n'a été diminué que d'un tiers en 1874. Il est bon de remarquer que cet octroi n'a été ainsi réduit de \$1,333.33 que dans le but de donner cette somme à l'hospice de la Maternité, qui se chargeait moyennant ce paiement de recevoir les femmes enceintes, que l'on avait décidé de ne plus admettre à l'hôpital de Marine. La réduction n'a donc causé aucune injustice à l'hôpital, puisque c'est un autre établissement qui s'est chargé, à sa place, des femmes que l'hôpital recevait auparavant moyennant ces \$4,000. Il est bon aussi de remarquer que l'hôpital existe et est établi spécialement pour les marins et les immigrants, et que l'organisation de la maison, son entretien, le paiement des serviteurs, des médecins et autres employés ne sont pas augmentés par l'admission des malades résidents. Tout ceci